
 
PROCES VERBAL 

 
Incheiat cu ocazia sedintei extraordinare a Consiliului Local din data de 24.03.2023. 

  
La sedinta participa un numar de 13 consilieri locali, convocati prin Dispozitia  

nr.406/22.03.2023 din initiativa primarului Municipiului Calafat. Conform convocarii ordinea de 
zi este urmatoarea: 

1. Proiect de hotarare pentru aprobarea proiectului ,,Dotarea cu mobilier, materiale 
didactice si echipamente digitale a unitatilor de invatamant de pe raza municipiului 
Calafat, judetul Dolj”; initiator, primar, Mituletu Dorel. 
D-na Secretar general al municipiului Calafat lipseste,tinandu-i locul dl Badoi Costica; 

in urma verificarii prezentei la sedinta extraordinara a Consiliului Local al Municipiului Calafat 
constata cvorumul indeplinit, sedinta fiind statutara; informeaza consilierii locali ca sunt doua 
cereri din partea consilierilor locali, respectiv dl Ciobanu Lucian si dna Colcea Madalina pentru 
a participa online la sedinta extraordina a Consiliului Local prin apel video-audio h supunand 
la vot participarea online. 

D-l Draghici Radu intreaba cum se vor regasi in pontaj cei doi consilieri locali, respectiv 
vor fi prezenti sau absenti si sa nu se faca un obicei cu acest lucru, de a participa online. 

D-l Pirjol Ion informeaza ca pentru participarea online trebuie sa fie un monitor special 
amenajat pentru acest lucru si nu pe telefon; 

D-l Badoi Costica informeaza ca daca se va vota acordul pentru participarea online, 
acestia vor fi prezenti fiind de acord cu cele mentionate de dl Pirjol, dar in acest moment acest 
lucru nu este posibil, neavand o tehnica in acest scop. 

Domnul Presedinte de sedinta supune la vot aprobarea celor doi consilieri locali de a 
participa online la sedinta, fiind votata cu 8 voturi pentru (Ciobanu Radu, Draghici Radu Dan, 
Ionescu Gratiel, Ivantu Dumitru, Nicola Catalin, Petre Petrica, Popa Emil, Seuleanu Monica) si 
3 abtineri/ipotriva (Dumitru Mugurel, Florica Viorel, Pirjol Ion) din cei prezenti in sala. 

D-l Ionescu Gratiel comunica faptul ca avand in vedere ora sedinteti, respectiv ora 
10:00 este de acord cu participarea online. 

Domnul Presedinte de sedinta, Nicola Catalin, supune la vot aprobarea ordinii de zi, 
fiind votata cu unanimitate de voturi; declara deschise lucrarile sedintei extraordinare a 
Consiliului Local.  

Punctul 1 Proiect de hotarare pentru aprobarea proiectului ,,Dotarea cu mobilier, 

materiale didactice si echipamente digitale a unitatilor de invatamant de pe raza 
municipiului Calafat, judetul Dolj”;  
Dupa prezentarea proiectului de hotarare,  presedintele de sedinta solicita luari de 

cuvant din partea consilierilor locali. Comisiile de specialitate ale consiliului local au dat avize 
favorabile. 

D-l Draghici Radu comunica faptul ca este pentru inca odata cand cere executivului a 
arata proiectul, deoarece C.L.aproba niste indicatori, respectiv acest proiect pentru dotare, s-
a mai cerut a se dea un stick pentru mai multe informatii despre proiect deoarece acum nu se 
stie care este dotarea pentru fiecare unitate de invatamant in parte, deoarece consilierii vor 
vota fiind vorba despre scoli, dar trebuie sa cunoasca si sa se stie toate informatiile despre 
proiect acestea ar trebui incarcate pe un stick deoarece memoria, tableta nu suporta un spatiu 
cu un document c memorie asa mare; 

D-na Ionita Stoicescu Raluca informeaza faptul ca este posibil nu obligatoriu;  
D-l Draghici Radu comunica faptul ca nu cunoaste de unde sunt trecute aceste sume 

in proiect; 
D-na Ionita Stoicescu Raluca comunica ca acest proiect se bazeaza pe analizele de 

nevoi care sunt trimise de catre fiecare unitate de invatamant spre avizare la Inspectoratul 
Scolar Judetean, iar pe baza acestor analize de nevoi transmise s-a intocmit bugetul acestui 
proiect; 

D-l Draghici Radu arata faptul ca nu cunoaste sumele cum le cunoaste dna Stoicescu 
deoarece nu are nici un document si considera ca trebuie sa cunoasca acest lucru pentru a se 
asigura ca valoarea scrisa in proiect este cea corecta;  



D-na Ionita Stoicescu Raluca comunica ca nu are calitatea pentru a face determinarile 
necesare; comunica valoarea totala a proiectului iar Consiliul local poate vota sau nu acea 
suma;  

D-l Draghici Radu arata faptul ca se fac preferentii deoarece nu se poate prezenta de 
unde provine suma respectiva din proiect si intreaba daca acest lucru este secret pentru a 
spune de unde a ajuns la sumele respective. 

D-na Ionita Stoicescu Raluca comunica ca nu este secret si se afla in analizele de nevoi 
de la fiecare scoala; 

D-l Draghici Radu arata faptul ca trebuia acele analize deoarece in asa mod se putea 
verfica daca este suma corecta. 

D-na Ionita Stoicescu Raluca comunica ca doar evaluatorii cand se depune cererea de 
finantare pot verifica daca suma este corecta spunand ce cheltuiala este buna si ce cheltuiala 
nu este buna; 

D-l Draghi Radu intreaba in acest sens ce se voteaza exact?deoarece nu stie, nu 
cunoaste ce voteaza. 

D-l Presedinte de sedinta intreaba pe d-na Stoicescu Raluca despre faptul ca la art. 3 
din proiectul de hotarare scrie ca se aproba valoarea totala neeligibila inclusiv  TVA aferent in 
suma de 55 mii lei fara TVA, cum vine acest lucru? 

D-na Ionita Stoicescu Raluca  arata faptul ca este corect deoarece pe PNRR, TVA-ul 
nu este o cheltuiala neeligibila, la poate aceste proiecte (P.O.R) cat si la celelalte programe 
acele cheltuieli sunt neductibile din program dar aici nu; TVA-ul este cheltuiala care este 
deductibila doar din bugetul de stat; in proiect este suma fara TVA, pentru ca sumele trebuie 
sa fie foarte clar identificate si s-a scris asa deoarece nu se poate face alta formulare; 

D-l Draghici Radu arata faptul ca dna Stoicescu este la Compartimentul de fonduri 
europene si comunica ca la spital s-a facut demersurile pentru un proiect prin PNRR pentru 
cabinetul de planificare familiala unde s-a pus sa se aduca la cunostinta primariei toate 
cheltuielile necesare fiind puse si in materialul de sedinta, si intreaba de ce nu s-a procedat si 
la acest proiect asa;  

D-na Ionita Stoicescu Raluca comunica ca nu are cunostinta despre acel proiect dar 
ghidul solicitantului este diferit, respectand ghidul unde poatre trimite ghidul solicitantului catre 
consilieri pentru a-l studia; 

D-l Draghici Radu intreaba daca scrie in ghidul solicitantului ca nu este voie a se 
prezenta proiectul consilierilor locali;  

D-na Ionita Stoicescu Raluca comuunica ca cererea de fintantare nu se semneaza de 
catre consilierii locali. 

D-l Draghici Radu arata ca nu semneaza cerea dar semneaza/adopta sumele. 
D D-l Presedinte de sedinta arata faptul ca doreste a vedea sumele respective de unde 

provin. 
D-na Ionita Stoicescu Raluca comunica ca nu este obligatoriu a se prezenta. 
D-l Pirjol Ion arata faptul ca suma de 6 mld este pentru toate scolile. 
D-l Draghici Radu comunica ca se va vota acest proiect doar ca ar vrea sa vada ce au 

trimis scolile, sumele trimise de scoli si ca suma aceea totala este corect calculata. 
D-l Presedinte de sedinta intreaba cand este ultima zi de depunere a proiectului si de 

ce nu s-a facut sedinta mai devreme? 
D-na Ionita Stoicescu Raluca comunica ca ultima zi este miercuri dar nu trebuie 

incarcata miercuri ci marti (28.03); sedinta nu s-a facut mai devreme deoarece s-a modificat 
de trei ori ghidul solicitantului. 

D-l Draghici Radu comunica ca nu este de acord a veni intr-o sedinta de C.L. pentru a 
vota ceva ce nu stie, la acest proiect va vota ca trebuie incarcat si este necesar pentru scoli. 

D-na Ionita Stoicescu Raluca arata faptul ca acele cheltuieli neeligibile acei 55 mii lei, 
nici nu trebuiau trecute in proiect deoarece C.L.voteaza bloc, cheltuieli neeligibile, cheltuieli 
converse. 

D-l Viceprimar arata faptul ca din prezentarea facuta de Dna Stoicescu considera ca si 
doamna stie ca acest proiect este pierdut din start unde se fac atatea afirmatii ca nu este 
obligatoriu suma, ca nu este obligatoriu suma pe fiecare scoala in parte si considera ca este o 
persoana nepotrivita, pusa in acesl loc fiind propria parere, deoarecea trebuie venit pentru a 
lamuri Consiliul local. 



D-na Ionita Stoicescu Raluca comunica ca nu poate face cerere de finantare pentru 
fiecare unitate scolara deoarece ghidul solicitantului nu ii permite acest lucru. 

D-l Draghici Radu Dan arata faptul ca s-a cerut sa se arata de unde a ajuns la aceasta 
suma, trebuiau cererile scolilor puse la material si astfel se vedeau sumele; TVA-ul  este 
cheltuiala neeligibia si se plateste din alte fonduri nu din PNRR; cand se face cererea de 
finantare, cheltuiala neeligibila trebuie trecuta distinct si sa plateste de la buget. 

D-na Ionita Stoicescu Raluca comunica ca nu trebuie sa se faca asocieri cu PNRR cu 
alte componente deoarece fiecare componenta este diferita, la aceasta componenta se spune 
foarte clar bugetul proiectului este intocmit numai pe baza de cheltuieli eligibile, motiv pentru 
care personal i s-a parut normal sa se treaca acea cheltuiala neeligibila unde se puteau trece 
la modul generic si conexe fara a se invidualiza; cererea de finantare se semneaza doar de 
catre primar iar Consiliul local aproba suma; numai citind tot ghidul se poate da seama de 
sume si se poate descarca de oricine;  

D-l Pirjol Ion arata faptul ca nu trebuia sa se vina in sedinta personalul din Primarie, 
trebuie sa vina doar in sedintele de comisii. 

D-l Draghici Radu comunica ca trebuie sa aduca la cunostinta documentele necesare 
si nu se da un raspuns concret la cele solicitate; 

In urma exprimarii votului, a fost adopat proiectul de hotarare fiind votat cu 10 voturi 
pentru (Ciobanu Lucian, Colcea Madalina, Draghici Radu, Dumitru Mugurel, Florica Viorel, 
Ionescu Gratiel, Petre Petrica, Pirjol Ion, Popa Emil, Seuleanu Monica) si 3 abtineri (Ciobanu 
Radu, Ivantu Dumitru, Nicola Catalin) unanimitate de voturi. A fost adoptata hotararea 
consiliului local nr.16. 

 
D-l Presedinte de sedinta declara inchise lucrarile sedintei extraordinare a Consiliului 

Local din data de 24.03.2023, ora 10:00. 
 
Presedinte de sedinta,  Intocmit   Secretar general, 
Nicola Catalin      Ceau-Radut Cristina   Colina Maria   


